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1. Fastställande av röstlängden. 

Deltagarlista, tillika röstlängd, upprättas:  

• Maja Chrapkowska (medlem 2015, men ej ännu betalt medlemsavg. 2015, betalar vid mötets 

inledning och därmed röstberättigad) 

• Ingor Lind 

• Magnus Dicander 

• Sanna Sundvall 

• Martin Kalling (medlem 2015, men ej ännu betalt medlemsavg. 2015, betalar vid mötets 

inledning och därmed röstberättigad)* 

• Magnus Johansson** 

• Johan Wallin** 

• Per Eric Rosén** 

• Ida Sylwan** 

• Michael Bergman** (gick tidigare) 

• Olle Hedstrand* (anslöt ung. mitt i mötet, gick tidigare) 

• Lars Samuelsson** (anslöt ung. mitt i mötet, gick tidigare) 

• Martin Kjellin (anslöt i slutet av mötet) 

*valberedning 2015 

**ledamot i styrelsen 2015 

2. Val av mötesordförande, mötessekreterare samt två justeringspersoner tillika rösträknare som 

tillsammans med mötesordföranden justerar mötets protokoll.  

Till ordförande för mötet väljs: Maja Chrapkowska 

Till sekreterare för mötet väljs: Ida Sylwan 

Till justerare väljs: Sanna Sundvall och Martin Kalling.  

3. Frågan om kallelsen gått rätt till. 

Magnus redogör för hur kallelsen gått till. Mötet godkänner att kallelsen har gått rätt till.  

Året som gått 

4. Verksamhetsberättelse. 

Magnus J går igenom verksamhetsberättelsen. Denna behandlar verksamheten under kalenderåret 

2015. Denna läggs till handlingarna.  



5. Ekonomisk redogörelse.  

Per Eric går igenom den ekonomiska berättelsen. Michael frågar om hur länge lastcyklarna som finns 

inom poolen bedöms hålla. Per Eric svarar att vi har satt fordonen på avskrivning på 10 år, och att vi 

bör se till att vi har medel för att ersätta dem efter att denna tid löper ut. Magnus D frågar om 

avskrivningstiden skulle kunna sättas till en längre tid för att ge föreningen bättre ekonomi, om det är 

rimligt? Per Eric svarar att vi tänkt så att cyklarna under en tioårsperiod också skulle kunna stjälas 

eller förstöras på annat sätt. Michael tillägger att cyklarnas försäkring (ofta värdarnas hemförsäkring) 

gör att man inte får igen så mkt efter ett antal år om ngt sådant skulle ske. Den ekonomiska 

berättelsen läggs till handlingarna.  

6. Revisionsberättelse. 

Ingor läser upp revisionsberättelsen. Revisionsberättelsen läggs till handlingarna.  

7. Ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 

Mötet beslutade enligt revisorns förslag att bevilja styrelsen ansvarsfrihet (närvarande 

styrelseledamöter deltog ej i beslutet).   

Mötet godkände enligt revisorns förslag balansräkningen.  

Mötet godkände enligt revisorns förslag att överföra årets resultat i ny räkning. 

Vad ska vi göra 

8. Verksamhetsplan, budget och medlemsavgift för nuvarande verksamhetsår. 

 

Magnus J går igenom förslag till verksamhetsplan för 2016. Vi kör en runda där alla närvarande får 

föreslå eventuella tillägg:  

• Sanna föreslår att vi lägger till en punkt om att vi ska ordna cykelkurs för vuxna (nyanlända 

flyktingar t.ex.), hon är intresserad av att hjälpa till med det isf. Per Eric lägger till att det 

finns möjlighet att få medel från NBV, Nykterhetsrörelsens bildningsförbund.  

• Gällande punkten om att ”upplåta ett eller flera fordon för långtidsutlåning” ger Ingor 

synpunkten att man i så fall bör begränsa tiden så att det inte påverkar föreningens möjlighet 

att tillhandahålla lastcykelfordon till de egna medlemmarna. 

(Olle Hedstrand ansluter till mötet.) 

• Ida och Magnus J tycker att planen ser bra ut.  

• Johan kommenterar gällande upplåtning av fordon att det är ett syfte att få lastcykelfordon 

att slå igenom ännu mer i Uppsala.  

• Michael kommenterar att det skulle vara kul att anordna en ”bike in” bio i Uppsala, som en 

social aktivitet för de som cyklar/kör lastcykel. Michael plockar gärna ihop ett 

”filmfestivalprogram” (en kväll). Att det även skulle kunna ansluta till tioårsjubileet. Sanna 

frågar om det krävs någon budget för detta. Johan meddelar att kostnaden skulle bli mkt 

liten eftersom han har utrustning som kan användas för att visa filmen.  

• Olle föreslår att man ordnar en pakethållarloppis, ngt som han medarrangerat tidigare.  

• Olle informera om att Staffan Lindberg ska sälja sin lastcykel, vilket kan vara intressant för 

föreningen. 



• Olle lyfter fram att källsortering av utomhuspapperskorgar är en intressant sak man kan 

jobba med, och där lastcykel kan användas.  

• Magnus D tycker att planen ser bra ut. Tycker att Sannas förslag är bra.  

• Martin och Maja tycker att planen ser bra ut.  

Alla är positiva till de förslag som kommit upp. Yrkanden på konkreta tillägg i verksamhetsplanen är 

att:  

• föreningen ska ordna cykelkurs för vuxna (Sanna). 

• föreningen ska ordna ”bike-in bio” (Michael).  

Mötet godkänner verksamhetsplanen efter dessa tillägg.  

(Lars Samuelsson ansluter till mötet)  

 

Per Eric går igenom budgetförslag för 2016. Per Eric yrkar att det görs ett tillägg att föreningen ska 

köpa två kärror av honom (dessa används redan inom lastcykelpoolen idag). Förslag till pris är 5000 

kr för båda. Mötet godkänner detta tillägg (Per Eric deltog ej i beslutet), och godkänner sen 

budgeten. 

 

Medlemsavgift för 2017. Maja frågar om det finns något förslag till medlemsavgift. Per Eric 

informerar om att medlemsavgiften nyligen satts till 50 kr för alla medlemmar (studenter hade 

tidigare en lägre avgift). Johan tillägger att detta var för att förenkla administrationen, och att 50 kr 

fortfarande är en relativt liten avgift. Medlemsavgiften för 2017 fastställs till 50 kronor.  

 

9. Motioner.  

Inga motioner har inkommit.  

10. Propositioner.  

Inga propositioner har inkommit.  

11. Val av styrelse, revisor och valberedning. 

Valberedningen går igenom sitt förslag: 

• Magnus Johansson, ordförande 

• Ida Sylwan, sekreterare 

• Per Eric Rosén, kassör  

• Lars Samuelsson, ordinarie 

• Michael Bergman, suppleant 

• Jakob Andrén, suppleant 

• Magnus Dicander, suppleant 

Sanna Sundvall lämnar ett alternativt förslag, enligt följande: 

• Magnus Johansson, ordförande 

• Ida Sylwan, ordförande 

• Per Eric Rosén, kassör 

• Johan Wallin, sekreterare 

• Maja Chrapkowska, ordinarie 



• Lars Samuelsson, ordinarie 

• Michael Bergman, suppleant 

• Jakob Andrén, suppleant 

Diskussion kring förslag på andra ledamöter/konstellationer. Magnus Dicander föreslår Andreas 

Kapos som ytterligare suppleant i styrelsen. 

(Lars Samuelsson avvek från mötet) 

Diskussion kring antal ledamöter. Ingor föreslår 6 + 4 ledamöter. Sanna föreslår 6+2 ledamöter. 

Mötet beslutar att 6 ordinarie och 2 suppleanter väljs till styrelsen efter öppen omröstning. (4 

personer tycker att antalet ska vara 6+4 medan 5 personer tycker att antalet ska vara 6+2) 

(Olle Hedstrand och Michael Bergman avvek från mötet)  

Till ordinarie väljs: Magnus Johansson, Ida Sylwan, Per Eric Rosén, Johan Wallin, Maja Chrapkowska, 

Lars Samuelsson.  

Magnus Dicander drar tillbaka sin egen nominering och nomineringen av Andreas Kapos. Sanna 

Sundvall föreslår Jakob Andrén som första suppleant och Michael Bergman till andra suppleant.  

Till suppleanter väljs: Jakob Andrén och Michael Bergman enligt det förslag som Sanna givit.  

Till ordförande väljs: Ida Sylwan och Magnus Johansson.  

Till sekreterare väljs: Johan Wallin.  

Till kassör väljs: Per Eric Rosén.  

Valberedningen föreslår Martin Kjellin som revisor. Ingor informerar om att Martin tidigare har varit 

kassör i föreningen. Michael ger synpunkten att det är värdefullt att ha en suppleant. Ingor Lind 

föreslås som suppleant. Valberedningen jämkar sig med detta förslag. (Martin Kjellin ansluter till 

mötet efter samtal från Per Eric). Kandidaterna presenterar sig. Martin och Ingor väljs till revisorer.  

Valberedning. Antalet föreslås till två. Valberedningen fastställs till två personer. Sanna Sundvall och 

Martin Kalling föreslås av Magnus J. Mötet beslutar att dessa två väljs till valberedning. 

Övriga frågor 

Johan Wallin har pratat med Magnus Samuelsson och meddelar att cykelverkstaden Kabyssen söker 

fler volontärer. Det finns även behov av att hitta en ny lokal för verksamheten, som kan ersätta 

ungdomens hus som verkstaden håller till i idag. Idag betalar man ingen hyra. Det vore också bra om 

man kan dra ihop lite folk och köra en vårstädning någon helg. 

Magnus tar upp att Liselott Evasdotter (som nyligen flyttat från stan) bör få något tack/gåva för sitt 

långa engagemang i styrelsen, mötet överlämnar till styrelsen att besluta om detta.  

Mötet förklaras avslutat  


